
Wlocta we k,22.06.202Ir .

Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wtoclawek

Pan

dr Morek V,lojtkowski

Prezydent Midstd Wloclawek

Szanowny Panie prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wfoctawka zwracam siq z proSbq o podanie informacji
dotyczqcej budowy kolumbarium na cmentarzu Komunalnym we wtociawku.

Na jakim etapie jest budowa kolumbarium na cmentarzu Komunalnym we wfoclawku.
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